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Vragen van de leden De Roon en
Brinkman (beiden PVV) aan de
ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over
burgemeesters die hun rol niet zien
zitten na vrijlating van tbs’ers.
(Ingezonden 28 augustus 2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«Politiek kwetsbaar door tbs’ers»?1

2
Deelt u de mening dat het
noodzakelijk is dat burgemeesters op
de hoogte worden gesteld van
risicovolle situaties rondom
ex-gedetineerden en tbs’ers zodat de
bevolking kan worden beschermd
tegen recidive? Zo nee, waarom niet?

3
Hoe beoordeelt u de bezwaren van de
leden van het Nederlands
Genootschap van Burgemeesters in
het algemeen en de opinie van de
scheidend burgemeester van Almelo
in het bijzonder, die vindt dat de
officier van justitie de wettelijke
bevoegdheid moet krijgen om
voorwaarden te stellen aan tbs’ers
die terug willen keren in de
maatschappij?

4
Bent u bereid deze bezwaren weg te
nemen? Zo ja, op welke manier?
Zo nee, waarom niet?

1 De Telegraaf, 26 augustus 2009
http://telegraaf.mobi/telegraaf/telegraaf/
content//proj/telegraaf/open/wap/
articles/binnenland/1004693887_1.xml

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
25 september 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van de leden
Brinkman en De Roon (PVV) van uw
Kamer aan de staatssecretaris van
Justitie over burgemeesters die hun
rol niet zien zitten na vrijlating van
tbs’ers (ingezonden 28 augustus
2009) niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen. Ik streef
ernaar de vragen zo spoedig mogelijk
te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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